



THE GOVERNOR GENERAL · LA GOUVERNEURE GÉNÉRALE

**Message from the Governor General on the occasion of the
Duke of Edinburgh's International Award Awareness Week 2024**

I am delighted to extend my warmest greetings to everyone taking part in this awareness week held from October 21 to 25, 2024.

Officially launched in Canada in 1963, the Award encourages young people to engage in a balanced program of voluntary personal development activities. His Royal Highness The Duke of Edinburgh was instrumental in creating this remarkable program, which has transformed and enhanced the lives of tens of thousands of Canadians, whatever their background or circumstances.

During this special week dedicated to raising awareness and celebrating the countless impacts of the Award, I invite public high school students across the country to learn more about this honour. It was created to help you reach further, fulfill your aspirations and discover all that you are capable of achieving. It's your move!

Best wishes for an exciting week.

Mary Simon



THE GOVERNOR GENERAL · LA GOUVERNEURE GÉNÉRALE

Message de la gouverneure générale à l'occasion de la Semaine de sensibilisation au Prix international du Duc d'Édimbourg 2024

Je suis heureuse de saluer chaleureusement toutes les personnes qui prennent part à cette semaine de sensibilisation tenue du 21 au 25 octobre 2024.

Officiellement lancé au Canada en 1963, le Prix encourage les jeunes à s'engager dans un programme équilibré d'activités volontaires de développement personnel. Son Altesse Royale le duc d'Édimbourg a contribué étroitement à la création de ce remarquable programme qui a transformé et amélioré la vie de dizaines de milliers de Canadiens et Canadiennes de toutes origines et de tous milieux.

En cette semaine spéciale consacrée à la célébration du Prix et à la sensibilisation à ses innombrables impacts, j'invite les élèves des écoles secondaires publiques de partout au pays à en apprendre davantage sur cette distinction. Elle a été créée pour vous aider à vous dépasser, à réaliser vos aspirations et à découvrir tout ce que vous êtes capables d'accomplir. À vous de jouer !

Je vous souhaite une semaine des plus enrichissantes.

Mary Simon